
PROTOKOLL nr 3 

2020-06-27 Årsmöte Risö Samfällighetsförening  

När: 2020-06-27 kl. 14:00 

Var: Ljungbacken 

 

 
1. Val av ordförande för stämman.  
Kerstin Kristensen valdes till mötesordförande. 

 

2. Val av sekreterare för stämman.  
Anna Spikh valdes till sekreterare. 

 

3. Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare.  
Anders Svensson och Anders Hegmo valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 

 

4. Fråga om stämmans behöriga utlysande  
Besvarades av årsstämman med ja. 
 

Kallelse med dagordning och verksamhetsberättelse, ekonomisk berättelse, budget och 

debiteringslängd, Valberedningens förslag, inkommen motion och propositioner utskickat till 

medlemmarna 3 veckor innan mötet via email.  

Ett fåtal medlemmar som saknar email har fått utskicket via post. 

Materialet har också hängts upp på anslagstavlan i väntkuren vid Vita Huset. 

 

5. Fastställande av röstlängd.  
Röstlängd fastställdes. 

 

6. Fastställande av dagordning.  
Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse  
Kerstin Kristensen gick igenom årsberättelsen som också skickats ut tillsammans med kallelsen. 

 

8. Revisorernas berättelse. 
Åsa Cider läste upp revisorernas berättelse.  

  

9. Fastställande av resultat.  
Annika Hedström redogjorde för det ekonomiska resultatet. Enig årsstämma fastställde resultatet. 

 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen.  
Enig årsstämma beviljade ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

  



11. Hemsidan (www.rison.se)  
Annika Boberg berättade om hemsidan (www.rison.se) och om det Facebook konto (Risö 
Samfällighetsförening) som används för att sprida intressanta nyheter och annan information. Det 
finns även planer på att öppna ett instagramkonto för att göra informationen än mer tillgänglig då 
alla inte har Facebook. 

 

12. Propositioner från styrelsen  
a. Husskyltar  

Propositionen om husskyltar skickades ut i samband med kallelsen. 

Enig årsstämma beslutade att styrelsen beställer skyltar till alla fastigheter på ön. 

  

b. Brandförsvarsarbetet  
Propositionen om brandförsvarsarbetet skickades ut i samband med kallelsen. 

Enig årsstämma beslutade att styrelsen fortsätter att driva ett aktivt brandförsvar och att vi avsätter 
20.000 SEK till detta arbete. 

Klas Lüppert informerar om larmlistan till larmcentralen i Gbg som alla på ön kommer få möjlighet att 
anmäla sig till. 

 

 

13. Motioner från medlemmar.  
a. Sophantering 

Motionen om sophantering från Sven Boberg inklusive styrelsens yttrande skickades ut i samband 
med kallelsen. 

Enig årsstämma biföll alla att-satser i motionen och styrelsen kommer att jobba för en förbättring av 
sophanteringen.   

 

14. Ersättning till styrelse och revisorer.  
Enig årsstämma beslutade att ingen ersättning skall utgå till styrelse och revisorer.  

 

15. Val av styrelse (valberedningen)  
Valberedningen redogjorde för sitt förslag som också skickats ut i samband med kallelsen. 

Enig årsstämma biföll valberedningens förslag. 

 
Ordförande Kerstin Kristensen (omval), 2 år 
Ledamot Lars Björs (omval), 2 år 
Suppleant Göran Berg (omval), 1 år 
Suppleant Klas Lüppert (omval), 1 år 
Revisor Åsa Cider (omval)  1 år 
Revisor sup. Maja Lüppert (omval)  1 år  
Sitter kvar:  
Kassör Annika Hedström (1 år kvar)  
Sekreterare Anna Spikh (1 år kvar) 

 

16. Val av revisorer och revisorssuppleant (valberedningen)  
Enig årsstämma biföll omval av revisor: Åsa Cider och revisorssuppleant: Maja Lüppert ytterligare 1 
år. 

 

17. Frågan om ny valberedning.  
Espen Hjardar och Daniel Bothén valdes av enig årsstämma till valberedning ytterligare 1 år.  



 

18. Styrelsens förslag till budget  
a. Debitering  

- att medlemsavgiften 100 kr per fastighet.  

- att nyttjandeavgift till 500 kr per hushåll.  

- att bryggavgift 400 kr per fastighet/år.  
(justering för flerhushålls fastigheter enligt tidigare debiteringslängd). 

 

b. Bryggfond – avsättning? Styrelsen förslår 20 000 kr  

 

19. Fastställande av budget  
Budgeten fastställdes av enig årsstämma som biföll styrelsens förslag. 

20. Övriga frågor  
Klas Lüppert informerade om brandövning som kommer att genomföras vid två tillfällen i år, 18/7 

samt 8/8 kl. 11:00-14:00 

Färjetrafiken, Göran Berg informerar – Vi har numer en fint fungerande färjeförbindelse till ön. 

Troligtvis blir det inga förändringar nästa år maa Covid-19.  

Hjortarna, Lars Olof Nilsson informerar - Ett drev har genomförts på ön för att driva hjortarna tillbaka 

till Kärrsön. Hjortarna är dock tillbaka på Risö igen.   

Vandringsleden kring ön diskuterades och Kerstin Kristensen tackade alla boende som klipper stigar 
och håller fint kring ön (även utanför den egna tomten) så att stigarna hålls öppna och är 
framkomliga. 

 

21. Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt.  
Stämmoprotokollet tillgängliggör så hemsidan. 
 
 
Årsmötet avslutades. 
 

 
Vid protokollet 

 

 

Anna Spikh    Anders Svensson 

Sekreterare    Justerare 

 

 

 

Anders Hegmo 

Justerare  


